

Referat – Styringsgruppe – Cris/NVA-prosjektet 25. april 2024 - godkjent 21 jun 24		
Møte	3/2024	
Dato	25.04.2024	
Tid	12.00-14.00	
Sted	Teams	
Til stede	Herman Strøm (UHR-F/USN)	Vigdis Namtvedt Kvalheim (Sikt/Div. dir.)
	Johannes Falk Paulsen (UiO)	Frode Arntsen (Sikt/Prosjekteier)
	Kari-Anne Kristensen (NFR)	Terje Hellesvik (Sikt/Prosjektleder)
	Karin C Rydving (UiB)	Teresa Herland (Sikt/Testleder)
	Trude Eikebrokk (FFA/Sintef)	Bernt Skjemstad (Sikt/Innføringsleder)

Sak	Tema	Sakstype
13-24	Godkjenning av innkalling og dagsorden	B
	<p>Dagsorden var vedlagt innkalling til møtet.</p> <p>Sak om godkjenning av tidligere referat var uteglemt, settes inn som sak 14-24. Saklisten videre forskyves tilsvarende.</p> <p>Sak 14-24 «Godkjenne revidert styringsdokument versjon 3.1» ønskes utsatt pga. sent utsendt underlag; medlemmer i SG er ikke komfortable med å behandle dette.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ny sak 14-24 med godkjenning av tidligere referat settes inn i dagsorden, øvrige saker forskyves tilsvarende i saksnummer.</li> <li>Sak 15-24 «Godkjenne revidert styringsdokument versjon 3.1» utsettes, ny revisjon som er i samsvar med vedtak i sak 17-24 «Akseptansetest» behandles på neste møte i SG.</li> </ul>	
14-24	Referat fra SGs møte den 14/21 feb og 21. mars 2024	B
	<p>Referat fra det todelte møtet i styringsgruppen den 14/21 feb 24 er tidligere godkjent via e-post.</p> <p>Referat fra styringsgruppens møte den 21. mars 2024 er tidligere behandlet via e-post runde, innspill er innarbeidet i foreliggende utkast.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <p>Styringsgruppen godkjenner referat fra møte den 21. mars 2024 slik det var forelagt, med de innspill som var innarbeidet.</p>	
15-24	Godkjenne revidert styringsdokument versjon 3.1	B
	Utsatt, ref. sak 13-24.	

16-24	Siste nytt om utviklingsarbeidet	O
<p><i>Se presentasjon «Sak 16-24 Presentasjon – Siste nytt om utviklingsarbeidet» for detaljer.</i> v/innføringsleder Bernt:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gjennomgang av status for pågående test av datakvalitet, med rutiner, omfang på tilbakemeldinger og detaljer rundt dette. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ SG oppfordrer til å snarlig gå ut med tilsvarende informasjon for å skape god forståelse om mål for testen og status for håndtering av tilbakemeldingene, også hos institusjonene.</li> </ul> </li> <li>• Innenfor sikkerhet foregår det aktivt arbeid med risiko- og sårbarhetsanalyse, samt penetrasjonstesting.</li> <li>• Flere kunder på vei inn i produksjonsmiljøet</li> <li>• Aktiviteter relatert til innrulling og opplæring ble presentert</li> </ul> <p>v/prosjektleder Terje:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• En oppsigelse + en erfaren ny-ansatt utvikler</li> <li>• Arbeid med flytting av egen Handle-server til AWS startet</li> <li>• Cristin API til bruk for resultater fra NVA som blir tilgjengelig for eksterne er under arbeid</li> <li>• Jobbes med løsninger for overvåking av NVA</li> <li>• Workshop med tiltak for stenging av innlogging på Cristin gjennomført</li> <li>• Forbedringer i forhold til tilbakemeldinger/inns spill fra testgruppen</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b></p> <p><i>Styringsgruppen tar gjennomgangen til orientering og ber prosjektet sikre en best mulig kvalitet på migrerte data fra Cristin og vitenarkivene gjennom testing og håndtering av innspillene før endelig migrering til NVA.</i></p>		
17-24	Avsluttende akseptansetest	B
<p>Styringsgruppen har i anledning saken mottatt et notat fra den eksterne testgruppen den 24. april 2024 med kommentarer og anbefalinger til styringsgruppen for prosjektet. Testgruppen ber om at et «nytt testopplegg med reelle og dekkende testscenarier utarbeides i samarbeid med testgruppen». Prosjektet har forståelse for det som er skrevet, og tar selvkritikk på prosessen. Prosjektet er også i stor grad enige i de anbefalingene som testgruppen gir til SG, og ønsker å ta de til følge.</p> <p>Forslag til videre opplegg for akseptansetest ble presentert og diskutert. Det er viktig med en omforent definisjon av hva en akseptansetest skal være for prosjektet, og tilsvarende hva man skal legge i et brukerscenarie, og hvordan dette forholder seg til krav og akseptansekriterier.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Planlagt akseptansetest 29. og 30. april avlyses.</li> <li>• Prosjektet ønsker å benytte allerede avsatt tid med testgruppen, og kaller inn til digitalt møte, hvor målet er å bli enige om hvordan testopplegget skal rigges og videre prosess med å avklare nødvendig funksjonalitet som må testes, utvikle test scenarier basert på funksjoner og arbeidsflyt for de ulike rollene i løsningen og ferdigstille testopplegget i samarbeid med med Sikt.</li> </ul> <p>Testing av datakvalitet (migrering) håndteres i en separat prosess, og testgruppen skal ikke teste kvalitet på data i NVA i denne testen, kun funksjonalitet i NVA. Gruppens tester forutsettes gjennomført uavhengig av manglende data eller feil i data som er migrert. Prosjektet vil klargjøre videre prosess for testing av datakvalitet (migrering).</p>		

<b>Vedtak:</b> <i>SG stadfester tidligere vedtak i saken (sak 02B -24 og 03-24) og oppfordrer Sikt til å følge de vedtakene som allerede var besluttet.</i>
--

**Neste møte:**

- I slutten av uke 18 kaller Sikt inn til et møte angående revidert tidsplan, ifm. kommende møte med FFA/UHR (8. mai). Trude og Herman er obligatorisk, de øvrige utenom Sikt er valgfritt.
- Neste ordinære møte i styringsgruppen vil være beslutningspunkt for å gå videre med opplegg for akseptansetest. Tidspunkt ikke klart.